2019 Summer Program at the 

School of International Education of the

Xi’an University of Architecture and Technology

西安建筑科技大学国际教育学院2019暑期项目
Introduction to Traditional and Contemporary Chinese Architectural Design and Construction

中国传统与当代建筑设计与建造入门
Introduction
前言
This 15-day program offers a unique opportunity for architecture and design students to study with distinguished professors who specialize in architectural design, environmental and green design, historic preservation, modeling and construction simulation, material science, landscape and other fields.  Classes will be conducted in English.
这个为期15天的项目为建筑与设计专业学生提供了一个独特的机会，与专攻建筑设计、环境与绿色设计、历史保护、建模与施工仿真、材料科学、景观等领域的杰出教授专家一起学习，课程将以英语进行。
As an additional benefit, the program will provide introductory information on the Chinese language, history and culture and include off-campus trips to historic and contemporary sites.
另一个好处是，该项目将提供关于中国语言、历史和文化的基本信息，并包括校外参观历史和当代景点。
Xi’an – Once an Ancient Capital, Now a Modal of Modern China

西安—曾经的古都，当今现代中国的典范
Set in the historic city of Xi’an which served as China’s capital for thirteen of China’s imperial dynasties including China’s most notable periods including the Zhou,Qin, Han and Tang dynasties.  As the starting point of the Silk Road, Xi’an was once the world’s largest, most prosperous and cosmopolitan city. This program includes several trip World Heritage sites, including the Terra Cotta Warriors of China’s first emperor, the ancient Big Wild Goose Pagoda, famous in Buddhism in Tang and the restored City Walls of the Ming period which surround Xi’an’s old city.  The program will also include visits to the newly completed large-scale historic parks such as the Daming Palace Park and the Tang Paradise Park. 
历史名城西安，曾是中国13个朝代的首都，包括中国最著名的周、秦、汉、唐时期。作为丝绸之路的起点，西安曾经是世界上最大、最繁荣、最国际化的城市。该项目包括参观中国第一个皇帝秦兵马俑、唐代佛教古建筑大雁塔以及环绕在古城周围的明代城墙。该项目还将包括参观新建成的大型历史公园，大明宫国家考古遗址公园和大唐芙蓉园。
As one of China’s top architectural and technological institutions, students will hear lectures by professors who are leaders in their field.  A detailed schedule of events is enclosed.
作为中国最顶尖的建筑土木为核心的院校之一，学生们将聆听该领域的知名教授专家的前沿讲座。详情可见所附的活动日程表。
Students will be accompanied by multi-lingual staff from the moment they arrive at the airport to their departure.  Students will reside in modern dormitories on the University’s campus and eat in students’ cafeteria.  All off-campus tours will be conducted University guides on private buses.
学生由中英双语工作人员陪同，从抵达机场到离境。学生们将住在学校校园的现代化国际学生公寓宿舍里，在学校餐厅吃饭。所有校外参观将由大学导游乘坐专用巴士进行。
Xi’an University of Architecture and Technology’s School of International Education

西安建筑科技大学国际教育学院
The Xi’an University of Architecture and Technology (XAUAT) is recognized on one of China’s leading universities.  Its 34,000 undergraduate and graduate students attend one of 17 colleges with a combined faculty of 2,800.  XAUAT offers 65 degree programs ranging from science and technology to art, literature, business, and languages and among others.  Its state-of-the art facilities are spread across three campuses.  Hundreds of international students have attended the XAUAT over the last ten years. 
西安建筑技术大学(XAUAT)是中国享有良好声誉的大学。该校3.4万名本科生和研究生就读于17所学院，全校拥有2800名教师。XAUAT提供65个学位课程，从科学技术到艺术、文学、商业、语言等等。学校有两个校区和一个科技园，装备了先进的教学科研和实践设施。在过去的五年里，有数百名国际学生就读于XAUAT。
XAUAT’s School of International Education coordinates the programs for international students.  Its new facilities including dormitories and offices has been completed in October 2018.
XAUAT国际教育学院统筹管理国际学生项目。一座包括了学生宿舍和办公室在内的翻新的国际学生公寓大楼已于2018年10月使用。
Tuition and Fees

学杂费
Fees include all expenses except airfare to the Xi’an International Airport and visa fees.  Specifically, the cost of the program includes tuition, on-campus housing, all meals, local transportation, and entrance fees.

The fee for the entire 15-day program in 2019 is only 450€ or $500US.  Note that this rate is based on a generous grant from the XAUAT, therefore, registration is limited.  
费用包括除飞机票、签证费外的所有费用。具体来说，这个项目的费用包括学费、校内住宿、所有餐费、当地交通和参观入场费。
2019年暑期整个15天项目费用仅为450€或500美元。请注意，此收费定价是基于来自XAUAT的慷慨支持，因此注册名额有限。
Dormitories

学生宿舍

The Office of International Education has its own, newly remodeled 5-story dormitory and offices.  Two students will be housed per dorm room with each room having its own bathroom.  Every floor has a kitchen, laundry and recreation area.  Regular meals are served at the campus’ cafeteria.  All room and board charges are included in the program’s cost.
国际教育学院有自己的新改建的五层宿舍和办公室。两名学生将住在每间宿舍或三名学生分享两房宿舍，每间宿舍都有自己的浴室。每层楼都有厨房、洗衣房和娱乐区。学校食堂供应正餐。所有的食宿费用都包含在这个项目的费用中。
Sample Program Details 项目细节示例
(subject to change based on the needs and interests of the students)
视学生的需要及兴趣而定
	
	Architecture and Construction Tract       建筑与建设主题

	Day 1
第一天


	You will be met at the airport and driven to the campus; greetings and orientation; campus tour; welcome dinner
在机场接机，乘专车回校园;欢迎式和新生说明会; 校园之旅; 欢迎晚宴

	Day 2
第二天
	Introductory classes to Chinese architecture, historic and contemporary; optional recreation at the sports center
中国历史与当代建筑入门课程; 可选的在体育中心等处的娱乐活动

	Day 3
第三天
	Lectures on historic preservation and tour of the University’s preservation department; discussion on planning historic space for tourism   历史文物保护讲座，参观建筑学院遗产保护系; 

关于旅游历史空间规划的探讨

	Day 4
第四天
	Tour to the Caotang Temple and the Moslem quarter, Bell Tower, Drum Tower  游览草堂校区、草堂寺、回民巷、钟楼、鼓楼

	Day 5
第五天
	Lectures on landscape architecture, fengshui, and designing public parks and green roadways
关于风景园林，风水，设计公园和绿色道路的讲座

	Day 6
第六天
	Lecture on climate issues in architecture; evening on Chinese art and calligraphy—hands on demonstration
建筑中的气候问题讲座; 中国书画之夜——书法示范

	Day 7
第七天
	Lecture on “green building” design and regional architecture trends; Lecture on contemporary China; “绿色建筑”设计与地域建筑发展趋势讲座; 当代中国讲座;

	Day 8
第八天
	Trip to the Terra Cotta Warriors and Horses archeological site and museum  参观兵马俑遗址和博物馆

	Day 9
第九天
	Exploration of the Chinese village and architectural preservation
中国乡村建筑保护的探索

	Day 10
第十天
	Architectural simulation and modeling in construction; hands-on design exercises 建筑模拟与施工建模;动手设计练习

	Day 11
第十一天
	Continuation of design exercises
设计练习的延续

	Day 12
第十二天
	Lecture simulation technology and hands-on design training
讲座模拟技术和动手设计培训

	Day 13
第十三天
	Shaanxi Provincial History Museum; visit to the Big Wild Goose Pagoda new 9-story mall; and public space design
参观大雁塔，陕西省历史博物馆，新九层商场，公共空间设计

	Day 14
第十四天
	Shopping; 

Farewell dinner购物；告别宴会

	Day 15
第十五天
	Take students to the airport机场送别


